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SIA «Iecavas siltums»
siltumenerģijas tarifs 
2019. gada februārī –

51,79  EUR/MWh (bez PVN).
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Anta Kļaveniece

Pateicoties milzīgai audzēkņu, 
viņu vecāku, pedagogu un kon-
certmeistaru pacietībai, darbam 
un radošumam, Iecava var 
lepoties ar nozīmīgiem sasnie-
gumiem. Februāra otrajā nedēļā 
Iecavas Mūzikas un mākslas 
skolas audzēkņi ieguvuši  
3. vietu Valsts konkursa finālā! 
Attēlos: sitaminstrumentu spēles 
audzēknis Reinis Linejs kopā 
ar pedagogu Hariju Gūtmani un 
saksofona spēles audzēkne 
Sanda Baufale-Giluča.

no «Iecavas Ziņu» arhīva

Alise Veisa

Janvāris un februāris 
Iecavas Mūzikas un 
mākslas skolā (IMMS) 
aizritējis Valsts konkursa 
zīmē pūšaminstrumentu 
un sitaminstrumentu 
spēles audzēkņiem.

16. janvārī Jelgavas 
Mūzikas vidusskolā nori-
sinājās Valsts konkursa  
2. kārta pūšaminstru-
mentu spēles audzēk-
ņiem. IMMS saksofona 
klasi pārstāvēja Sanda 
Baufale-Giluča, Justīne 
Novicka, Kristers Mors un 
Ritvars Bole. Liels prieks 
par Justīni un iegūto  
3. vietu, kā arī sajūsma par 
Sandas iegūto 2. vietu un 
iespēju piedalīties Valsts 
konkursa finālā Rīgā!

Šajā pašā dienā Valsts 
konkursa 2. kārta nori-
sinājās arī flautas spēles 
audzēkņiem. Iecavu kon-
kursa I grupā pārstāvē-
ja Luīze Aleksandrova  
(2. vieta) un Andželika Pie-
balga (3. vieta), II grupā – 
Elizabete Artemjeva (3. vie-
ta) un Sofija Zubankova  
(2. vieta). Savukārt kon-
kursa III grupā spēlēja 
Ance Bole (2. vieta).

Logopēdei Vandai Korbei - 
vairāku publikāciju, didaktisko 
materiālu un programmu 
autorei - par ilggadēju, atbildīgu, 
profesionālu logopēda darbību 
un ieguldījumu logopēdu 
profesionālās kvalitātes 
paaugstināšanā piešķirta 
Latvijas Logopēdu asociācijas 
balva «Gada logopēds 2018». 

no H. Gūtmaņa un A. Kuzmina 
personīgā albuma

Iecavniecei piešķirta balva «Gada logopēds 2018»

Iecavai ir, ar ko lepoties!

Balvas pasniegšanas ceremonija 
notiks 8. martā.

Vanda Korbe par logopēdi strā-
dā vairāk nekā 45 gadus. Viņa 
beigusi Liepājas Valsts pedagoģis-
ko institūtu un Hercena vārdā no-
sauktā Ļeņingradas Valsts defekto-
loģijas institūta rīkotos divgadīgos 
kursus. Darba gaitas uzsākusi 
Ventspilī, bet kopš 1973. gada strā-
dā Bauskas rajonā. Pašlaik V. Kor-
be strādā par logopēdi Iecavas vese-
lības centrā un Bauskas slimnīcas 

rehabilitācijas nodaļā. 
Paralēli tiešajiem pienākumiem 

V. Korbe vadījusi praktiskos semi-
nārus, lasījusi lekcijas logopēdiem, 
papildinājusi zināšanas Norvēģijā 
un Zviedrijā par runas un valodas 
korekcijas darbu bērniem ar īpa-
šām vajadzībām un stostītājiem, 
darbojusies Latvijas Logopēdu aso-
ciācijā (LLA). V. Korbe ir arī vairāku 
grāmatu un didaktisko materiālu 
autore. 
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Dienas centrā - divas jaunas izstādes
Ilva Vansoviča
«Iecavnīcas» sociālā darbiniece

Dienas centrā «Iecavnīca» 
februārī, martā un aprīlī būs 
apskatāmi Bruno Baha zīmētie 
šarži un Aivara Meldera 
izšuvumi.

Bruno ikdienā ir Mākslas aka-

Skolu ziņas : : :

Ilze Červinska un Tatjana 
Šlikaite, skolotājas

23. janvārī  Jelgavas Mūzikas 
vidusskolā norisinājās Zemgales 
reģiona mūzikas skolu Valsts kon-
kursa sitaminstrumentu spēles au-
dzēkņiem 2. kārta, kurā piedalījās 
36 audzēkņi no 11 reģiona mūzikas 
skolām.

IMMS konkursa junioru grupā 
pārstāvēja Mārtiņš Klīdzējs, Roberts 
Mārtiņš Godainis (3. vieta un izvir-
zīts konkursa finālam), II vecuma 
grupā - Jānis Mežaks un Reinis Li-
nejs (1. vieta un izvirzīts konkursa 
finālam), bet III vecuma grupā - Jā-
nis Casno (3. vieta). Audzēkņu snie-
gumu vērtēja ļoti stingra un profe-
sionāla žūrija, kur pat augstvērtīgs 
rezultāts nedeva iespēju kvalificēties 
konkursa finālam.

Pēc konkursa katrs žūrijas lo-
ceklis par konkrētā audzēkņa snie-
gumu veica piezīmes, kuras pēc 
konkursa skolotāji ieguva savā rīcī-
bā un turpmāk varēs izmantot, lai 
pilnveidotos.

Viss IMMS kolektīvs ar aizturētu 
elpu sekoja līdzi konkursa finālam, 
kurš norisinājās Augusta Dom-
brovska Mūzikas skolā februāra 
otrajā nedēļā. Saksofona spēles au-
dzēkne Sanda Baufale-Giluča (pe-

30. janvārī un 13. februārī Zālītes 
internātpamatskolas skolēni 
ciemojās Nodarbinātības Valsts 
aģentūras (NVA) Bauskas nodaļā. 
Karjeras konsultante Elīna 
Januška iepazīstināja ar NVA 
svarīgākajiem uzdevumiem un 
darbības virzieniem.

Izrādās, ka jaunieši jau pēc pa-
matizglītības iegūšanas no 15 gadu 
vecuma var meklēt nepieciešamo 
atbalstu vai palīdzību NVA. Šeit tiek 
piedāvāti dažādi kursi, lai varētu pa-

pildināt savu iepriekšējo izglītību vai 
apgūt citu profesiju.  

Skolēni interesējās par darba  
iespējām vasaras brīvlaikā. Speciālis-
te paskaidroja, ka maijā būs iespēja  
pieteikties vasaras darbiem elektro-
niski NVA mājaslapā.  Karjeras kon-
sultanta vadībā skolēni aizpildīja tes-
tus «Es varu un man patīk», «Darbs, 
profesija un darba apstākļi».  Dāvanā 
skolēni saņēma darba meklētāja ro-
kasgrāmatu «Ceļā uz darbu soli pa 
solim», kas praktiski noderēs karje-
ras izglītībā. Informāciju par aģentū-
ras darbu var saņemt http://www.
nva.gov.lv/. 

dagogs Artūrs Kuzmins un koncert-
meistare Anna Katrīna Deņisova) un 
sitaminstrumentu spēles audzēk-
nis Reinis Linejs (Harijs Gūtmanis, 
Ineta Rozentāle) Valsts konkursa 
finālā ir ieguvuši 3. vietu! Kā atzīst 
sitaminstrumentu spēles pedagogs 
Harijs Gūtmanis, savstarpēji pār-
runājot ar citu skolu pedagogiem 
konkursā dzirdēto, vispopulārākā 
tēma bijusi profesionālitātes līmeņa 
izaugsme mūzikas skolās: «Pirms 
10 gadiem skaņdarbi tika izvēlēti 
krietni vieglāki un audzēkņu skaits 
bija mazāks. Pašreiz ir novērojami 
augstāki audzēkņu muzikālie snie-
gumi, bērni spēlē instrumentus ar 
interesi un cieņu. Skaņdarbu izvēlē 
pedagogi kļuvuši radošāki, izvēlētie 
skaņdarbi kļuvuši interesentāki un 
tehniski daudz grūtāk izpildāmi. To-
mēr pēc rezultātu paziņošanas bija 
skaidrs, ka augstākais profesionā-
lais sniegums ir audzēkņiem no Rī-
gas rajona mūzikas skolām.»

Paldies arī flautas spēles sko-
lotājai Ilvijai Bensonei, saksofona 
spēles skolotājai Baibai Kuzminai 
un sitaminstrumentu spēles skolo-
tājam Edijam Šimiņam, kā arī kon-
certmeistarei Natālijai Hozjainovai 
par ieguldīto darbu un lielisko at- 
balstu uz skatuves! 

Iecavai ir, ar ko lepoties!
1.lpp.

dēmijas vadītājs Aizkraukles Intere-
šu izglītības centrā, taču joprojām 
zīmē dāvanas - šaržus citiem cilvē-
kiem, vada seminārus skolotājiem 
un meistarklases skolēniem. Izstā-
dē ir apskatāmi daži jaunākie dar- 
bi -  zīmējumi, kuros īpaši kon-
centrēta darba tehnika un attēlota 
augstvērtīgā mīlestība pret darba 

procesu. Lepnums ir zīmējums, kurā 
attēlota Iecavas evaņģēliski luteriskā 
baznīca. Tā uzzīmēta pirmajā plenē-
rā iepretim Dievdārziņam. Zīmējums 
ir Bruno interpretācija par mūsu 
gaismas pili. 

Izstādē vēlējāmies izlikt darbus 
tieši uz preskartona, jo zīmējumi nav 
perfekti un grafīts ir dabas materiāls, 

līdz ar to materiāls zem zīmējumiem 
lieliski papildina kopējo mākslas 
baudīšanas sajūtu.

Ja skolēniem ir vēlme apmeklēt 
izstādi un dzirdēt Bruno Baha stās-
tījumu klātienē par izstādi un to, kā 
viņš nonācis līdz zīmēšanai, tad pe-
dagogiem iespējams sazināties, raks-
tot e-pastā: bahsbruno@gmail.com, 
un iepriekš saskaņot mākslas piedzī-
vošanas nodarbību klātienē. 

Aivara Meldera profesija ir so-
ciālais darbinieks, taču brīvo laiku 
aizpilda dažādas intereses: viņš spēlē 
florbolu, dejo tautiskās dejas VPDK 
«Mēmele», izšuj krustdūrienā. Šo 
neparasto vaļasprieku Aivars aizsā-
cis apmēram pirms 25 gadiem, kad 
radusies doma Ziemassvēkos sarū-
pēt bērniem pašdarinātus dāvanu 
maisiņus, tos rotājot ar izšuvumiem 
krustdūrienā. 

Ģirts Majors

19. februārī «Iecavnīcā» tika atklāta 
Bruno Baha zīmējumu izstāde.  No A. Meldera darbu izstādes.
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no «Iecavas Ziņu» arhīva

Diāna Goldmane
sabiedrisko attiecību speciāliste

14. februāra domes ārkārtas 
sēdē deputāti vienbalsīgi lēma 
pirms termiņa izbeigt Vernera 
Rinkoviča (Latvijas Reģionu 
apvienība) deputāta pilnvaras, 
pamatojoties uz personisku 
rakstveida iesniegumu. 

V. Rinkovičs (attēlā) lūgumu 
atbrīvot no domes deputāta pienā-
kumu pildīšanas pamato ar pār-
maiņām karjerā, kuru dēļ viņam 
nav iespējas turpināt pildīt depu-
tāta pienākumus.

Lēmumu par deputāta kan-
didātu, kurš uzaicināms stāties 

Par daudzdzīvokļu ēku iekšpagalmu 
teritorijas labiekārtošanas projekta izstrādi

Projektā iekļautās teri-
torijas robežas (pa iedomātu 
līniju: Rīgas iela, Sporta iela, 
Edvarta Virzas iela.

Projekta realizācijas no-
rise:

projektu paredzēts īstenot 
vairākās būvniecības kārtās 
4-5 gadu periodā.

Projekta mērķis:
sakārtot vidi daudzdzīvok-

ļu ēku iekšpagalmos, uzlabojot 
automašīnu novietošanas un 
satiksmes organizāciju projekta 
teritorijā, kā arī veidojot gājē-
jiem piemērotu infrastruktūru.

Galvenie uzdevumi: 
- novērst haotisku automa-

šīnu izvietojumu ceļu malās un 
zaļajā zonā, kas apgrūtina iekš-
pagalmu piebraucamo ceļu un 
ielu tīrīšanu un ēku ārējo komu-
nikāciju apkopi;

- novērst automašīnu no-
vietošanu pretī ēku ieejas mez-
gliem, lai ekstremālās situācijās 
glābšanas dienestu transportam 
(neatliekamā medicīniskā pa-
līdzība, policija, ugunsdzēsēji, 
gāzes avārijas dienests) nodroši-
nātu netraucētu piekļuvi.

Projektā plānots VEIKT:
• iebraucamo ceļu un ielu 

platuma korekcijas atbilstoši LV 
standarta prasībām, kā arī vie-

tās, kur tiks izbūvēti paplašinā-
jumi automašīnu novietošanai;

• esošo stāvlaukumu labie-
kārtošanu, jaunu stāvlaukumu 
un stāvvietu izbūvi, radot papil-
du stāvvietas vieglajām automa-
šīnām;

• ierīkot atbilstošus satik-
smes organizācijas līdzekļus 
(ceļa zīmes, horizontālos apzī-
mējumus un ātrumvaļņus);

• esošā iekšpagalmu apgais-
mojuma atjaunošanu un jauna 
apgaismojuma izbūvi vietās, kur 
tas nepieciešams;

• bojāto komunikāciju no-
maiņu zem piebraucamo ceļu 
un ielu laukumiem;

• esošo gājēju celiņu pārbūvi 
un jaunu izbūvi;

• teritorijas apzaļumošanu.
Ar plānoto iekšpagalmu pār-

būves darbu grafisko materiā-
lu var iepazīties pašvaldības 
mājaslapas www.iecava.lv sā-
kumlapā. 

Aicinām ierosinājumus 
un iebildumus līdz šā gada  
8. martam sūtīt uz e-pasta ad-
resi: diana.goldmane@iecava.lv.

Projekta skices apsprie-
šanas sanāksme notiks  
2019. gada 13. martā  
plkst. 18.00 Iecavas novada 
domes ēkas 5. stāva zālē. 

Pirms termiņa izbeigtas 
deputāta V. Rinkoviča pilnvaras

bijušā deputāta vietā, pieņem vē-
lēšanu komisija. Pēc pašvaldību 
vēlēšanās saņemto balsu skaita 
nākamais Latvijas Reģionu apvie-
nības sarakstā ir Kārlis Sinka. 

Informē DzKS : : :

Ūdens skaitītāju nomaiņas 

IZCENOJUMI
(cenas norādītas ar PVN)

     Jauna ūdens skaitītāja nomaiņa ar noplombēšanu:
 - 1 skaitītājs 22,51 EUR;
 - katrs nākamais 17,90 EUR.
Jauna ūdens skaitītāja nomaiņa (nododot veco skaitītāju) 
ar noplombēšanu:
 - 1 skaitītājs 20,27 EUR;
 - katrs nākamais 15,67 EUR.
Verificēta ūdens skaitītāja nomaiņa ar noplombēšanu:
 - 1 skaitītājs 15,91 EUR;
 - katrs nākamais 11,31 EUR.
Verificēta ūdens skaitītāja nomaiņa (nododot veco skaitītāju)  
ar noplombēšanu:
 - 1 skaitītājs 13,67 EUR;
 - katrs nākamais 9,08 EUR.

Piezīme: apmaiņai tiek ņemti tikai modeļu Minol un Zenner (skaitītāja garums 
80 mm) ūdens skaitītāji, kuri nav vecāki par 6 gadiem un iespējams aprīkot ar 
čipiem. Ūdens skaitītāji iekļauti izcenojumā. 

Atkritumu konteineru novietnes varianti.
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Cienījamā logopēde sarunā 
atzīst, ka logopēda darbs viņai 
patīk un šķiet ļoti interesants, tā-
pēc došanās pelnītā atpūtā arvien 
tiek atlikta. Darba slodze gan pa-
mazām tiek samazināta, un paš-
laik V. Korbe strādā 2-3 dienas 
nedēļā. 

14. februārī valsts nozīmes 
skates «Gada labākā būve Latvijā 
2018» žūrija viesojās Zemgalē, 
lai klātienē apskatītu skates 
otrajai kārtai izvirzītos objektus, 
tostarp atjaunoto Ģedules 
upes tiltiņu Iecavā, Upes ielā, 
kurš tiek vērtēts nominācijā 
«Inženierbūves». 

Skates komisiju Iecavā uzņē-
ma pašvaldības vadītājs Aivars 
Mačeks, izpilddirektors Mārtiņš 
Veinbergs un būvniecības speciā-
lists Juris Kuziks. Ģedules tiltiņa 
restaurācijas darbu pasūtītājs bija 
Iecavas novada pašvaldības admi-
nistrācija, projekta autors - Arvīds 
Lieckalniņš, galvenais būvuzņē-
mējs, projektētājs-konstruktors un 
darbuzņēmējs - SIA «M.A.-TAKA-7», 
būvuzraugs – Uldis Silinevičs no 
SIA «RS Būvnieks». Arī skatei būvi 
pieteica Iecavas novada pašvaldības 
administrācija.   

«Iespaids par redzēto ir ļoti labs. 
Priecē, ka arvien sakoptāka un sa-
kārtotāka top vide un publiskā ār-
telpa, kur pavadīt savu brīvo laiku,» 
iespaidos dalījās žūrijas komisijas 
priekšsēdētājs Latvijas Būvnieku 
asociācijas prezidents Normunds 
Grinbergs.

Gandarīta par redzēto bija arī 
būvinženiere Inese Tamane: «Ir 
apsveicami, ka tiek atjaunoti vēs-
turiski objekti. Ģedules tiltiņš brī-
nišķīgi iekļaujas apkārtējā ainavā. 
Zinu, ka pašvaldībai nebija viegli at-
rast būvniekus, kas var uzņemties 
šāda vēsturiska tilta restaurāciju, 
taču sadarbības rezultāts ar uzņē-
mumu SIA «M.A.-TAKA-7» ir vērtē-
jams pozitīvi. Būvniekiem jau bija 
pieredze šādu objektu restaurāci-
jā, jo viņi savulaik piedalījās Kul-
dīgas vēsturiskā tilta restaurācijā. 
Arī šeit darbs nebija viegls - pirms 
nojaukšanas tika sanumurēti visi 
dekoratīvā mūrējuma akmeņi, lai 
pēc tam tie nonāktu atpakaļ savā 
vietā. Nekas nav vieglāk, kā nojaukt 
vecu ēku vai tiltu, taču restaurētie 

Žūrija vērtē skatei izvirzītās būves

objekti ainavai piešķir pavisam citu 
vērtību.»

Kopumā skates otrajā kārtā tiek 
vērtētas 79 būves desmit nominā-
cijās. Nominācijā «Inženierbūves» 
iekļautas 11 būves. Skates ģeogrā-
fija ir ļoti plaša. 32 būves atrodas 
Vidzemē, 18 – Rīgā, 11 – Kurzemē, 
astoņas – Latgalē, deviņas – Zemga-
lē un viena – Zviedrijā.

Līdz 1. martam žūrija apkopos 
redzēto un izvirzīs pretendentus 
skates finālam, kas norisināsies 
20. martā RTU Arhitektūras fakul-

tātē, bet 28. martā Pasaules tirdz-
niecības centrā «Rīga» Būvniecības 
dienas ietvaros notiks konference 
«Būvniecība. Kvalitāte. Drošība. 
Inovācijas.» un skates laureātu go-
dināšana.   

Skati organizē Latvijas Būv-
nieku asociācija un Latvijas Būv- 
inženieru savienība sadarbībā ar 
Ekonomikas ministriju, Satiksmes 
ministriju, Vides aizsardzības un 
reģionālās attīstības ministriju, 
Būvniecības valsts kontroles biroju, 
VAS «Valsts nekustami īpašumi», 

Latvijas Pašvaldību savienību, Rī-
gas Tehnisko universitāti, Latvijas 
Lauksaimniecības universitāti, RI-
SEBA FAD, Biznesa augstskolas 
«Turība» Komunikācijas fakultāti, 
nozares žurnālu «Būvinženieris» un 
18 būvniecības nozares sabiedris-
kajām organizācijām.

Skates mērķis ir veicināt būv-
niecības procesa kvalitāti, nosakot 
un popularizējot labākās būves un 
labās prakses piemērus būvnie-
cības procesā Latvijā un ārzemēs 
2018. gadā, veicināt  profesionālo 
izaugsmi un darba kvalitāti nozarē, 
izteikt atzinību un motivēt nozares 
pārstāvjus profesionāliem izaici-
nājumiem, akcentējot būvniecības 
procesa gala rezultātu – būvi. Bū-
ves izvērtē 49 eksperti, kurus dar-
bam žūrijā ir deleģējušas 26 valsts 
un būvniecības nozares sabiedris-
kās organizācijas. Skate notiek jau 
21. gadu un ir Latvijas valsts simt-
gades svinību pasākums. 

Pati speciāliste spriež, ka vēr-
tīgākais viņas devums ir izveidotā 
skaņu izrunas mācību program-
ma bērniem ar valodas traucēju-
miem un spēle ar balsīgo un ne-
balsīgo skaņu diferencēšanu, kā 
arī grāmatas «Burtiņš, zilbīte» un 
«Zilbīte, vārdiņš, teikumiņš», kas 
domātas piecgadīgu bērnu un bēr-
nu ar izrunas traucējumiem mā-
cīšanai. Grāmatu saturs ir viegli 

pārskatāms, un tajās ietverta ska-
ņu mācība pēc grūtības pakāpes. 

Vandu Korbi apbalvojumam 
izvirzīja Bauskas novada izglītības 
iestāžu logopēdu grupa. Par bal-
vas «Gada logopēds» pretenden-
tiem varēja kļūt LLA biedri, kuri 
2018. gadā ir devuši ieguldījumu 
Latvijas logopēdijas attīstībā, ar 
konkrētu darbu, vērā ņemamiem 
rezultātiem un citiem pasāku-

miem veicinājuši profesijas atpa-
zīstamību sabiedrībā. Balvas mēr-
ķis ir izrādīt vislielāko pateicību 
un cieņu, ko profesionālā organi-
zācija var sniegt, novērtējot kat-
ra konkrētā logopēda ieguldīju-
mu Latvijas logopēdijas attīstībā. 
Balvas ieguvēji tiek reģistrēti LLA 
Gada logopēda balvas grāmatā, 
kā arī saņem LLA Goda rakstu un 
piemiņas balvu. 

Iecavniecei piešķirta balva «Gada logopēds 2018»

Anta Kļaveniece



5. 2019. gada 22. februārī

Fosilo enerģijas resursu krājumu 
samazināšanās un rūpes par vides 
kvalitāti liek arvien biežāk aizdomāties 
par atjaunojamo energoresursu (AER) 
izmantošanu. 

Latvijas publiskajā telpā, tāpat kā citur pa-
saulē, aktualitāti saglabā tādi ar enerģētiku cieši 
saistīti temati kā energoefektivitāte, atjaunojamo 
energoresursu izmantošana enerģijas ražošanā, 
enerģijas ražošanas jaudu pietiekamība, ener-
ģijas piegādes drošība, atkarība no viena ener-
goresursu piegādātāja, enerģijas ražošanas un 
energoresursu izmantošanas sasaiste ar klimata 
pārmaiņām, enerģētikas sasaiste ar ekonomisko 
attīstību un nacionālās drošības jautājumiem 
un daudzi citi. 

Eiropas Savienībā cīņu ar klimata pārmai-
ņām iezīmē vairāki normatīvie akti, tostarp 
2009. gadā pieņemtā Eiropas Parlamenta un 
Padomes direktīva par AER izmantošanas vei-
cināšanu. Tā nosaka gan kopējo ES mērķi, gan 
katras atsevišķās dalībvalsts uzdevumus atjau-
nojamās enerģētikas jomā. Latvijas izstrādātajā 
rīcības plānā nospraustais mērķis ir 2020. gadā 
sasniegt 40 procentus AER īpatsvaru ener-
ģijas bruto gala patēriņā. Tas nozīmē, ka līdz  
2020. gadam AER īpatsvars enerģijas gala pa-
tēriņā salīdzinājumā ar 2011. gada līmeni būs 
jāpalielina aptuveni par septiņiem procentiem.

Arī viens no Zemgales plānošanas reģio-
na (ZPR) Enerģētikas rīcības plāna 2018.- 
2025. gadam mērķiem ir paaugstināt enerģijas 
ražošanas sektora efektivitāti un palielināt AER 
īpatsvaru.  Arvien vairāk gan privāto uzņēmumu, 
gan arī pašvaldību investē energoefektivitātes 
pasākumos, kas ļauj ievērojami ietaupīt naudu. 

Anta Kļaveniece

Taču tikpat svarīga ir arī uzņēmumu 
un iestāžu darbības ilgtspēja un at-
bilstība mūsdienu pasaules domāša-
nai, kas, ieviešot energoefektivitātes 
pasākumus, liecina par uzņēmumu 
spēju domāt ilgtermiņā, nevis dzīvot 
šodienai. 

UZLABOS KATLU MĀJU 
DARBĪBAS EFEKTIVITĀTI
SIA «Iecavas siltums» jau pagāju-

šajā gadā uzsāka divu projektu reali-
zāciju - «Esošā siltumavota pārbūve 
Iecavā, Grāfa laukumā 5, uzstādot 
jaunu biomasas katlu» un «Siltum-
tīklu pārbūve Iecavā». 

Katlu mājai Grāfa laukumā tiks 
uzstādīta jauna biomasas katla  
iekārta ar kopējo jaudu 3 MW, tur-
klāt abas katlu mājas (Grāfa lauku-
mā 5 un Tirgus ielā 12), tiks savie-
notas ar papildu siltumtrašu posmu. 
Projektu īstenošanas svarīgākais 
mērķis ir pāreja uz AER – šķeldas - 
izmantošanu, kā arī siltumenerģijas 
tarifa strauja nepaaugstināšana. 

«Pašlaik iekārtas tiek eksplua-
tētas sezonāli. Katlu māju noslodze 
nav pietiekama, un ir paredzams, ka 
situācija tikai pasliktināsies. Arī līdz 
šim izmantotā dabasgāze ir salīdzi-
noši dārgs kurināmais. Visi iepriekš 
minētie aspekti ietekmē kopējo katlu 
mājas efektivitāti, tādā veidā arī sa-

dārdzinot siltumenerģijas ražošanas 
izmaksas. Nevēlamies nonākt līdz 
tam, lai kādā brīdī tehniskā nolie-
tojuma dēļ katlu mājas darbība ap-
stātos un apkures periodā tiktu pār-
traukta siltumenerģijas piegāde pa-
tērētājiem. Tas apdraudētu arī pašus 
siltumtīklus, kas var aizsalt,» skaidro 
uzņēmuma jurists Andis Kaspars.  

Jau drīzumā, pēc līgumu noslēg-
šanas, plānots uzsākt projektēša-
nas darbus un aptuveni pēc sešiem 
mēnešiem sākt objekta būvniecību.  
Veicamo darbu iepirkuma procedūra 
ir noslēgusies, un tajā noskaidrots, 
ka būvprojekta izstrādi, būvdar-
bus un autoruzraudzību savienojo-
šā siltumtīklu posma izbūvei veiks  
SIA «DGS» par līgumcenu 525 032,18 
eiro bez PVN, savukārt būvprojekta 
izstrādi, būvdarbu un autoruzrau-
dzības darbu veikšanu siltumavo-
ta Grāfa laukumā 5 izbūves laikā 
veiks SIA «FILTER» par līgumcenu  
1 677 000,00 eiro bez PVN. Kopējās 
projektu izmaksas ir 2 295 411,19 
eiro bez PVN, no kurām Kohēzijas 
fonda finansējums - 846 073,85 eiro. 
Pārējos līdzekļus uzņēmums plāno 
piesaistīt, ņemot kredītu Valsts kasē.

Projektus ir plānots īstenot līdz 
2020. gada jūnijam. 

Projekta gaitā plānots veikt šā-

dus darbus: 
- savienot abas siltumapgādes  

sistēmas; 
- demontēt esošo trasi 156 m garu-

mā; 
- izbūvēt jaunu trasi 800 m garu-

mā;
- pārbūvēt katlu māju Grāfa lauku-

mā 5;
- uzstādīt jaunu 3 MW šķeldas kat-

lu Grāfa laukumā 5.
Galvenie projekta realizācijas  

ieguvumi: 
- paaugstināta siltumenerģijas ra-

žošanas efektivitāte, apvienojot katlu 
mājas; 

- nodrošināts stabils siltumenerģi-
jas tarifs; 

- pāreja no fosilā kurināmā uz AER; 
- uzņēmuma izmaksu optimizēša-

na, tādējādi nodrošinot stabilu uzņē-
muma darbību. 

SILTUMAPGĀDES TARIFUS 
IETEKMĒ ATŠĶIRĪGI
PAKALPOJUMU SNIEGŠANAS 
NOSACĪJUMI 
Siltumapgādes nozarē regulēja-

mie pakalpojumi ir siltumenerģijas 
ražošana, siltumenerģijas pārvade un 
sadale, kā arī siltumenerģijas tirdz-
niecība. Nosakot, kuri pakalpojumi ir 
regulējami, tiek ievērots regulēšanas 
«slieksnis». Siltumenerģijas apgādes 

Dzīvot ilgtermiņā, nevis šodienai 
Siltumenerģijas tarifi februārī (bez PVN, EUR/MWh)

pakalpojums ir regulējams, ja kopē-
jais siltumenerģijas apjoms ir lielāks 
par 5000 MWh/gadā. Siltumapgādes 
gala tarifu lietotājiem Regulators no-
saka 58 siltumapgādes komersantu 
sniegtajiem pakalpojumiem dažādās 
Latvijas apdzīvotajās vietās, ņemot 
vērā ekonomiski pamatotas izmak-
sas.

Dažādās apdzīvotajās vietās tari-
fi atšķiras, un šīs atšķirības nosaka 
pakalpojumu sniegšanas nosacījumi: 
izvēlētie siltumapgādes sistēmas teh-
noloģiskie risinājumi, siltumapgādes 
sistēmas kompaktums un tās tehnis-
kais stāvoklis, kā arī katras apdzīvo-
tās vietas ģeogrāfiskās u. c. īpatnības 
(reljefs, apbūves blīvums, siltumapgā-
des lietotāju daudzums utt.). No šiem 
nosacījumiem ir atkarīgas pakalpoju-
ma sniegšanas izmaksas, kas ir ne-
pieciešamas, lai pakalpojumu varētu 
nodrošināt. 

Ja siltumenerģijas ražošanai tiek 
izmantota dabasgāze, siltumenerģijas 
apgādes pakalpojumu tarifi tiek ap-
stiprināti tabulas formā pie dažādām 
dabasgāzes tirdzniecības cenām. Da-
basgāzes tirdzniecības cena var mai-
nīties reizi mēnesī, tādēļ attiecīgajā 
mēnesī piemērojams atbilstošais sil-
tumenerģijas apgādes pakalpojumu 
tarifs. 
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Stepans Drozdovs
Iecavas novada Dienas centra 
domubiedru diskusiju kluba 
«Doma» pārstāvis 

Ar smaidu : : :

«Vai zināt, kas ir šis «Smaku» 
produkts?» ar smaidu citiem 
iecavniekiem vaicā Gunārs 
Lazda. 

Lepnība ir viens no lielākajiem 
pasaules grēkiem. Bet 
augstprātība, manuprāt, ir 
netikums.

Dienas centra apmeklētāji, 
domubiedru grupas dalībnieki,  
rakstiski ar iesniegumu novada 
domes priekšsēdētājam Aivaram 
Mačekam darīja zināmu, ka vēla-
mies tikties ar visiem 15 novada 
domes deputātiem. Pirms paredzē-
tās sanāksmes telefona sarunā ar 
domes priekšsēdētāju informēju, 
ka būs runa par Iecavas nova-
da un Dienas centra attīstību, ka 
esam sagatavojuši jautājumus, lai 
kliedētu baumas par Dienas cen-
tra pārvietošanu citur. Aivars Ma-
čeks paskaidroja, ka iesniegumu 
par tikšanos ar iedzīvotājiem no-
lasījis domes sēdē, klātesot visiem 
15 deputātiem, ka sanāksme no-
tiks 5. februārī plkst. 16.00 Dienas 
centrā.

Bija liels pārsteigums, ka pare-
dzētajā datumā ieradās tikai septi-
ņi deputāti. Pirmā doma bija - vai 
neatlikt tikšanos un pārcelt šo pa-
sākumu uz citu laiku. Tā kā man 
bija jāvada šis pasākums, sapratu, 
ka atlikt nevar, jo apmeklētāji bija 
ieradušies no Dzimtmisas, Vienī-
bas un tālākām vietām. 

Neieradās deputāti: Jānis Pas- 
tars, Laine Baha, Juris Ludriķis, 
Verners Rinkovičs, Sandis Karelis, 
Arnis Kancāns un Arnis Grund- 
manis. Par Viktoru Sidorenkovu 
bija saņemta informācija, ka šajā 
laikā deputāts ir ārpus Latvijas. 
Tātad gaidījām 14 deputātus.

Speciāli bija aicināti četru ko-
miteju priekšsēdētāji. Bija liels 
pārsteigums, ka neatnāca neviens 
no Jura Ludriķa vadītās Attīstības 
komitejas deputātiem. Var tikai 
minēt: varbūt visi saslimuši ar gri-
pu, vai varbūt Juris Ludriķis pie-
teica pārējiem četriem deputātiem 
ignorēt pasākumu un neiet uz tik-
šanos. Piekrītu domubiedru gru-
pas «Doma» vadītājam Gunāram 
Lazdam, ka tā ir ciniska poza un 
izturēšanās. Varēja taču brīdināt, 
piezvanīt Dienas centra vadītājam 
Ģirtam Majoram, varēja sarunāt 
citu laiku. Bet nebija ne ziņas, 
ne miņas. Mēs taču gribējām pa-
rādīt video un pastāstīt, ar ko no-
darbojamies, ko darām, kādas ir 
mūsu vēlmes par Dienas centra 
attīstību. Kas būtu vēl vajadzīgs, 
lai nodrošinātu normālu Dienas 
centra funkcionēšanu. Sarunā ar 
Ģirtu Majoru esam konstatējuši, 
ka Dienas centrā nav bijuši astoņi 
deputāti un viņi nezina, kas notiek 

Vai mūsu deputāti ir 
lepni un augstprātīgi?
Dienas centrā. Tad ir jājautā, kā 
šie deputāti var balsot par budžeta 
finansējuma pieteikuma izskatīša-
nu kaut ko piešķirt vai nepiešķirt 
Dienas centram. Kāpēc tik liela 
vienaldzība? Attieksme ir tāda - 
jums tāpat ir labi, jums neko ne-
vajag.

Jāņem vērā, ka Dienas centru 
galvenokārt apmeklē gados ve-
cāki cilvēki un viņiem nav, kurp 
aiziet, kur satikties, parunāt par 
dzīves aktualitātēm; vienīgā vieta 
ir Dienas centrs. Vai tiešām šajos 
deputātos ir ieperinājies sindroms 
«vectētiņš un ragaviņas»? Kā teica 
viens no Dienas centra apmeklētā-
jiem par šo tematu, labāk, ja raga-
viņas ir lielākas, tad vectētiņu var 
nolikt guļus un mežā vieglāk izvelt 
no ragavām ārā, un vēl piebilda, 
var jau atstāt ar visām ragavām.

Izbrīnu radīja arī Sociālā die-
nesta vadītājas Sigmas Strautma-
les nostāja. Arī viņa bija aicināta 
ierasties uz pasākumu, taču neat-
nāca. Kā to saprast? Dienas centrs 
ir pakļauts Sociālajam dienestam. 
Jautājumi, kuri attiecas uz Die-
nas centru, attiecas arī uz Sociālo 
dienestu. Varbūt Sigmas Straut-
males nostāja ir, ka Dienas centrs 
Sociālajam dienestam nemaz nav 
vajadzīgs un būtu labi, ja Dienas 
centrs atdalītos no Sociālā dienes-
ta un kļūtu par patstāvīgu vienību 
citā statusā. Mēs, Dienas centra 
apmeklētāji, labprāt tam piekris-
tu, ka Dienas centrs pārtaptu par 
Interešu un mūžizglītības centru 
un būtu pakļauts izpilddirekto-
ram. Latvijā tā ir vairākās pašval-
dībās. Tomēr Sigmai Strautmalei 
ir jāizsaka arī atzinība, ka viņa 
nākamajā dienā piezvanīja Dienas 
centra vadītājam un atvainojās, ka 
apstākļu sagadīšanās dēļ neesot 
varējusi ierasties. Bet varēja taču 
atsūtīt savu vietnieci vai kādu citu 
darbinieci no Sociālā dienesta. 

Arī minētie deputāti, kuri neie-
radās uz pasākumu, varēja infor-
mēt Dienas centra vadību par ne-
ierašanās apstākļiem. Pasākums 
tiktu pārlikts uz citu laiku. Arī 
pēc publikācijas «Iecavas Ziņās» 
par notikušo pasākumu netika sa-
ņemta nekāda atsauce. Sajūta ir 
tāda, ka neesam novadam vajadzī-
gi un piederīgi. Un Iecavas novada 
mājaslapas logo «Šeit uzzied ne ti-
kai dārzi, bet arī cilvēki»  jāpārdēvē 
vienkārši «...šeit nozied arī cilvēki».

Kādreiz, strādājot Iecavas no-
vadā par lauksaimniecības organi-
zatoru, konsultantu un braukājot 
pa lauku sētām, vācot statistikai 

Viedoklis : : :

ziņas, redzēju, kā dzīvo tie, kuri 
vairs nav aktīvajā darbā. Cilvēki 
ir pakļauti panīkumam un jūtas 
nevajadzīgi, Gribu citēt Bruknas 
Kalnu kopienas priestera kapelā-
na Andreja Mediņa intervijā žur-
nālistam teiktos vārdus: «Cilvēki 
mirst nevis no vecuma un slimī-
bām, bet no tā, ka jūtas vientuļi 
un nevajadzīgi.» Bērni ir izauguši, 
un tie ir prom savā dzīvē. Vienat-
nē palikušajiem ir ļoti grūti lūgt 
palīdzību. Ir labi, ja atbrauc so-
ciālie darbinieki, aprūpē vientuļos  
vienatnē palikušos, atved pārtiku 
un veic ārstnieciskas manipulāci-
jas. Tā ir bēdīga aina.

Tie, kuri apmeklē Dienas cen-
tru, ir mundri, viņiem nav vaja-
dzīga Sociālā dienesta palīdzība. 
Šādus iedzīvotājus pašvaldībai 
vajadzētu atbalstīt. Dienas centrā 
iespējams veidot dažādus amatu 
pulciņus (audēju, pinēju, kalēju, 
kokapstrādes, foto un video, me-
tālapstrādes u. c.). To varētu or-
ganizēt jaunizveidotajā Interešu 
un mūžizglītības centrā. Protams, 
tam visam vajadzīgs finansējums 
un atbalsts. Ceru, ka pašvaldība 
kādreiz sapratīs un atbalstīs šā-
dus pasākumus, ja ne šī sasau-
kuma deputāti, tad nākamā gan. 
Cerības nav mirušas.

Esam ļoti pateicīgi tiem depu-
tātiem, kuri atnāca uz tikšanos 
ar Dienas centra apmeklētājiem. 
Deputāte Solveiga Lineja izsme-
ļoši atbildēja uz jautājumiem. 
Deputāts Vilnis Gailums pozitīvi 
atbalstīja Dienas centra darbību. 
Deputāts Sergejs Pašukovs iz-
teica savu attieksmi un atbalstu 
Dienas centram. Deputāts Juris 
Krievs pateica skaidri un sapro-
tami: «Jūs skaitliski esat jau tik 
daudz, ka jums šīs telpas ir par 
mazu, un, ja jums šeit, Dienas 
centrā, patīk, mēs jūs nekur ne-
celsim.» Ģirts Majors piebilda: «Ja 
sanāk vairāk apmeklētāju, tad 
varam izmantot otrā stāva zāli, šī 
vieta ir visiem ērta un piemērota, 
jo atrodas gājiena attālumā.» De-
putāts Atis Avots ir mūsu domu-
biedru grupas pārstāvis, regulārs 
apmeklētājs un katru ceturksni 
atskaitās par savu deputāta  dar-
bu. Informē, kādi jautājumi skatīti 
domē. Arī šoreiz A. Avots skaidroja 
savu attieksmi pret Dienas centra 
attīstību. Deputāts Jānis Siuga-
lis bija ļoti informēts par Dienas 
centrā notiekošo, gatavs uzklau-
sīt un atbalstīt domubiedru gru-
pas aktivitātes. Noslēgumā domes 
priekšsēdētājs Aivars Mačeks sīki 

skaidroja novada problēmas un 
attīstības tendences. A. Mačeks ir 
mūsu domubiedru grupas pārstā-
vis no paša sākuma, kad tā tikko 
izveidojās. Mēs bijām informēti par 
visām norisēm  novadā un domē. 
Pēc stāšanās domes priekšsēdētā-
ja amatā A. Mačeks vairs nevar tik 
bieži apmeklēt mūsu pasākumus. 
No biedru grupas sastāva Aivaru 
Mačeku neesam izslēguši.

Šajā rakstā īpaši gribu uz-
teikt iepriekšējo domes deputātu 
sasaukumu un bijušo priekšsē-
dētāju Jāni Pelsi. Jāņa Pelša va-
dības laikā tika izveidots Dienas 
centrs jaunuzbūvētās Mūzikas 
un mākslas skolas grāfa Pālēna 
pils daļā. Telpas tika aprīkotas ar 
kvalitatīvu un modernu aparatū-
ru. Bieži domāju, kur slēpjas Jāņa 
Pelša fenomens, ka Iecavas no-
vada iedzīvotāji katrās vēlēšanās 
atdeva savas balsis par Jāni Pelsi 
un tik ilgus gadus  viņš bija domes 
priekšsēdētājs. Atbilde vienkārša: 
«Ko Jānis Pelsis solīja, to arī izda-
rīja.» Viņa runas un uzstāšanās 
tautai-vēlētājiem bija skaidras un 
saprotamas. 

Gribētu no pašreiz esošajiem 
deputātiem lielāku uzmanību un 
ieklausīšanos iedzīvotāju vēlmēs, 
būt atsaucīgākiem.

Raksta beigās gribu atbildēt 
uz paša uzdoto jautājumu raksta 
sākumā un pateikt, ka mūsu de-
putāti nav ne lepni, ne augstprā-
tīgi, bet gan mazlietiņ nevērīgi. Lai 
viņiem veicas un izdodas uzklausīt 
un saprast savus līdzcilvēkus–vē-
lētājus! 
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no FK Iecava arhīva

Sestdien, 16. februārī, sporta 
skolā «Dartija» notika Zemgales 
telpu futbola čempionāta Elites 
grupas 2009. gadā dzimušajiem 
futbolistiem trešā – noslēdzošā - 
kārta, kurā FK Iecava futbolisti 
aizvadīja trīs spēles. 

Kopā Elites grupā piedalījās se-
šas komandas, kas aizvadīja divu 
apļu turnīru. 10 spēlēs iecavnie-
ki izcīnīja septiņas uzvaras un trīs 
reizes nospēlēja neizšķirti, pārlieci-
noši izcīnot 1. vietu. 2. vietā esošā 
Jūrmalas sporta skolas komanda 
atpalika no mūsējiem par sešiem 
punktiem. Uzvara Zemgales telpu 
futbola čempionātā deva FK Iecava 
futbolistiem ceļazīmi uz Latvijas tel-
pu futbola čempionāta finālturnīru, 
kurš norisināsies Ogrē 13. martā.

Par Zemgales čempioniem kļu-
va: Niklāvs Neimanis, Kristaps 

Andrejs Tiščenko
komandas treneris

Sporta ziņas

LJBL: Nacionālās līgas Rietumos sporta skolas «Dartija» audzēkņi 
spēlēja savā laukumā, informē treneris Vilnis Gailums. 
7. februārī IECAVA/VECUMNIEKI – JŪRMALA 
U–14 70:36 (H. Pļaviņš 39, R. Bole 12) 
10. februārī IECAVA/VECUMNIEKI – TALSI 
U–14 58:52 (H. Pļaviņš 33, R. Bole 20) 
U-19 83:60 (U. Mežavilks 30, H. Štāls 24, T. Janeks 10) 
15. februārī spēles noritēja Rīgā. 
PĀRDAUGAVA 2 - IECAVA/VECUMNIEKI 
U–14 27:79 (H. Pļaviņš 36, G. Pērkons 12, R. Bole 11, T. Dukāts 10) 
U–15 48:65 (G. Dumbris 38, H. Pļaviņš 16) 

8. un 9. februārī, Kuldīgas vieglatlētikas manēžā norisinājās 
Latvijas vieglatlētikas čempionāts telpās. Tajā sacentās vieglatlēti 
no Latvijas novadiem, pilsētām un sporta klubiem, tai skaitā Iecavas 
novada sporta skolas «Dartija» vieglatlēti. Kopā tika sadalīti 55 medaļu 
komplekti. Rezultāti U-18 grupā: Sandis Šaškovs – 1. vieta lodes 
grūšanā (15,15 m), Amanda Hilda Gromova – 5. vieta 300 m (41,78 
sek.), Paula Emīlija Retiķe – 5. vieta lodes grūšanā (11,87 m), Gvido 
Miezers - 7.vieta 60 m/b (9,00 sek.); U-20 grupā: Paula Kaupe – 2. vieta 
1500 m (5 min. 20,66 sek.), Annija Tamane – 6.vieta 60 m (8,39 sek. 
finālā, 8,33 sek. priekšskrējienā).

9. un 10. februārī sporta skolā «Dartija» notika LJBL U-13 vecuma 
grupas komandu sabraukums. 6.-10. vietas ieguvēju turnīrā Iecavas un 
Vecumnieku basketbolistu apvienotā komanda nespēja izcīnīt nevienu 
uzvaru. Treneris Voldemārs Pārums skaidro, ka šajās spēlēs traumu un 
slimošanas dēļ nācies iztikt bez četriem pamatsastāva spēlētājiem. 
Iecava/Vecumnieki – Talsi 31:61 (A. Karpovs 12, M. Caune 9) 
Iecava/Vecumnieki – Rīdzene 41:67 (A. Karpovs 15, R. Stančiks un  
A. Antonovs pa 10) 
Iecava/Vecumnieki – Rūjiena 25:54 (D. Reinholds 7) 
Iecava/Vecumnieki – Basketbola klase (Rīga) 26:52 (T. Pudža 6,  
A. Jaunzems un H. Vītiņš pa 5) 
Nākamais sabraukums iecavniekiem plānots Rīgā, kur nu jau spēkiem 
mērosies 11.-15. vietas ieguvēji.

Iesākušās Iecavas novada skolu sacensības florbolā: 12. februārī 
sacentās 4. un 5. klašu grupa. Kopā piedalījās septiņas komandas - 
58 dalībnieki. Spraigā cīņā 1. vietu izcīnīja Dzimtmisas pamatskolas 
apvienotā 4. un 5.klases komanda: Mareks Pudža, Kristers Strautmanis, 
Erlends Strautmanis, Artūrs Zamarins, Miks Kizakovs, Markuss 
Kristaps Kadiķis, Kārlis Daniels Lazda un Kristers Voldemārs Lazda 
(klases audzinātājas Inga Grundmane un Daira Gulbe, sporta skolotājs 
Vilnis Gailums).  
19. februārī Iecavas vidusskolā norisinājās novada skolu sacensības 
florbolā 8. un 9. klasēm. Piedalījās četras komandas: Iecavas 
vidusskolas 8.a un apvienotā 9.a un c klases komanda, Dzimtmisas 
pamatskolas komanda un Iecavas internātpamatskolas komanda. 
1. vietu izcīnīja Dzimtmisas komanda: Rihards Svikša, Adrians 
Reinholds, Artūrs Lauris Rijnieks, Ralfs Strautmanis, Daniels 
Strautmanis, Kristers Strautmanis (klases audzinātājas Judīte Sirsniņa 
un Jana Arāja, sporta skolotājs Vilnis Gailums).  
26. februārī sacentīsies 6. un 7. klases.

12. februārī turpinājās Iecavas novada 2018./2019. gada sezonas 
sacensības galda tenisā jauniešiem. 5. kārtas sacensībās piedalījās 
14 dalībnieku. 1. vietu izcīnīja Reinis Rozentāls, 2. vietu - Hetere Hete 
Zāģere, 3. vietu - Mareks Lauciņš-Veiners, 4. vietu - Linda Pūķe, 5. vietu 
- Anna Annija Grīnfelda, 6. vietu - Daniels Kalniņš. Noslēdzošā kārta 
norisināsies 12. martā. Laipni aicināti visi interesenti.

14. februārī norisinājās Iecavas novada 2018./2019. gada sezonas 
sacensību galda tenisā pieaugušajiem 5. kārta. Piedalījās pārsteidzoši 
liels dalībnieku skaits - 21. Top 6: Rēzija Meļķe, Roalds Cildermanis, 
Verners Rinkovičs, Terēza Tabea Druviņa, Ivars Štelmahers, Rolands 
Linejs. Tiekamies noslēdzošajā 6. kārtā jau pēc mēneša - 14. martā.

14. februārī Iecavas novada sporta skolas «Dartija» vieglatlēti 
piedalījās Jēkabpils sporta skolas atklātajās vieglatlētikas 
sacensībās U-16 grupai. Lianda Žvirble izcīnīja 2. vietu 60 m skrējienā 
(8,46 sek.) un 3. vietu tāllēkšanā (4,74 m).  Rihards Pūķis izcīnīja divas 
2. vietas – tāllēkšanā (5,25 m) un 60 m skrējienā (7,88 sek.). Ralfs 
Strautmanis ierindojās 5. vietā 60 m barjerskrējienā (10,12 sek.). 

No 15. līdz 17. februārim Rīgā notika Rīgas Domes kausa izcīņa 
galda tenisā jauniešiem. Piedalījās vairāk nekā 300 dalībnieku no  

FK Iecava futbolisti 
izcīnījuši divus titulus 
divās dienās!

12 valstīm. Sporta skolas «Dartija» treneris Egmonts Cildermanis 
informē, ka turnīrā piedalījās Latvijas, Lietuvas, Igaunijas, Krievijas, 
Baltkrievijas, Ukrainas, Azerbaidžānas, Uzbekistānas, Polijas, Anglijas, 
Norvēģijas, Islandes un Fēru Salu jaunie galda tenisisti. «Dartiju» 
pārstāvēja trīs audzēkņi - Rēzija Meļķe, Reinis Rozentāls un Hetere Hete 
Zāģere.  
2007. gadā dzimušo un jaunāku grupā meitenes: H. H. Zāģere - 23. vie-
ta (57 dalībnieču vidū), zēni: R. Rozentāls - 21. vieta (57); 
2001.-2003. gadā dzimušo grupā R. Meļķe uzvarēja gandarījuma 
turnīrā. Kopvērtējumā - 33. vieta no 50. 

19. februārī Kandavā norisinājās Zemgales reģiona skolu sacensības 
basketbolā «Jauno basketbolistu kauss» 2005. un 2006. gadā 
dzimušajiem zēniem. Iecavas vidusskolas komanda izcīnīja 3. vietu, 
informē sporta skolotājs Voldemārs Pārums. Laureātu komandā spēlēja 
Gatis Pērkons, Henrijs Pļaviņš, Ritvars Bole, Tomass Dukāts, Daniels 
Reinholds un Emīls Šķeltiņš. 

Kancāns, Dāvis Albiņš, Kristofers 
Pavārs, Lam Tran Nguyen, Gustavs 
Kohanovičs, Ēriks Levans, Matīss 
Vītols, Markuss Tribers, Deivids 
Baltrušaitis un Dominiks Druviņš.

Nākamajā dienā pēc uzvaras 
Zemgales čempionātā FK Iecava 
2009. gadā dzimušo zēnu komanda 
piedalījās Tiger Cup turnīrā Rīgas 
Skonto  hallē. 8x8 futbola formātā 
Iecavas futbolisti aizvadīja četras 
spēles ar stipriem pretiniekiem, ku-
rās izcīnīja trīs uzvaras un vienreiz 
nospēlēja neizšķirti, kas ļāva trium-
fēt turnīrā. 

Tiger Cup uzvarētāji: Miks 
Kizakovs, Matīss Vītols, Lam Tran 
Nguyen, Dāvis Albiņš, Kristofers 
Pavārs, Kristaps Kancāns, Markuss 
Tribers, Marats Tiščenko, Deivids 
Baltrušaitis un Dominiks Druviņš.

FK Iecava spēļu rezultāti Tiger 
Cup turnīrā:

FK Iecava 3:0 FK Smiltene 
FK Iecava 3:0 SK Babīte 
FK Iecava 3:0 Skonto FS 
FK Iecava 1:1 FS Metta/Rīga 

FK Iecava futbolisti - Tiger Cup uzvarētāji.
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Reklāma un sludinājumi : : :

Neaizmirsti abonēt «IECAVAS ZIŅAS»!
Cena: 1 mēnesim - 0,85 eiro.

Indekss - 3077.

Aicina darbā : : :

Izīrē : : :

Kultūras namā

Aizsaulē aizgājuši
Tamāra Raškina (21.03.1952.-15.02.2019.)

Dāvina : : :

Pateicība : : :
Zālītes speciālā 
internātpamatskola saka 
sirsnīgu paldies  
AS «BALTICOVO» par garšīgo, 
veselīgo un pavāru klasē ļoti 
noderīgo dāvinājumu!

Pērk : : :
Riteņtraktoru, piekabi un ag-
regātus jebkādā stāvoklī.  
Tālr. 25258056.

Dāvina klavieres «Rīga». 
Tālr. 26705164.

 Smilts, grants, šķembas, 
melnzeme, kūtsmēsli, kūdra. 

      PAKALPOJUMI:
◊  pašizgāzēji, konteineri
◊  ķēžu ekskavators, buldozers 
◊  universālais ekskavators 
◊  mini iekrāvējs Bobcat
◊  mini ekskavators (3,5 t)                      

 Tālr. 29457686.

SIA «Iecavas būvnieks» 
VEIC JUMTU montāžu 

un remonta darbus. 
RAŽOJAM 

dažādu izmēru 
PANEĻU ĒKAS, 

kuras objektā var uzstādīt 
1-2 dienu laikā.
Tālr. 23475442.

Motelis «Brencis» izīrē aprīkotas 
telpas kafejnīcai-restorānam.
Tālr. 29496319.

SIA «Baltijas moteļu grupa» 
(reģ. Nr. 40003402685) aicina 
darbā istabeni-apkopēju motelī 
«Brencis». Atalgojums - 430 eiro 
pirms nodokļu nomaksas.
Tālr. 29496319; 29251290.


